

Addendum to Operating Instructions

STEREO 700 (29478)

On the rear panel of your receiver STEREO 700 you will find a switch for the loudspeaker boxes. This switch is originally in the position "On". It is possible to monitor the program by means of a stereo headphone connected to socket (2). If the headphone should be operated alone, please remove the transport securing by breaking away the lamella, and set the switch (27) to "Off" (see illustration). For operation with the loudspeaker boxes switch back to "On".

Note Additionnelle au Mode d'Emploi

STEREO 700 (29478)

Sur le panneau arrière de votre récepteur STEREO 700 il y a un commutateur pour les enceintes acoustiques. Ce commutateur est à l'origine en position «Marche». Il est possible d'écouter le programme au moyen d'un écouteur stéréo branché sur la prise (2). Afin d'employer seulement l'écouteur, il faut enlever la sécurité de transport en cassant la lamelle, et mettre le commutateur (27) sur «Arrêt» (voir illustration). Remettre le commutateur sur «Marche» pour fonctionnement avec les enceintes acoustiques.